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Typ av möte:  Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2017-09-13 kl. 13.00 – 15.10 

Närvarande: Tobias Nässén (M), Inger Davidson (KD), Lena Rönnerstam (S)  
 
Mats Bohman (administrativ direktör, Jan Landström 
(säkerhetssamordnare), Johan Kust (kommunpolis), Anneli Sagnérius 
(enhetschef juridik- och kanslienheten, Kjell Carlsson 
(brottsoffersamordnare) närvarande under punkt 3, Johanna Balic 
(sekreterare) 

 
1. Mötets öppnande 

Ordförande Tobias Nässén öppnade mötet kl. 13.00 och hälsade alla välkomna.  
 

2. Möte med arbetsgruppen Fisksätra/Saltsjöbaden 
Arbetsgrupperna ger en uppdatering av den senaste tidens händelser i Nacka.  

 
3. BRÅ:s möte fortsätter 

Tema: brottsoffer 
Kjell Carlsson, brottsoffersamordnare hos polisen, informerar om sitt arbete som 
brottsoffersamordnare och svarar på rådets frågor.  
 

4. Rapport från sommaren 
Johan Kust och Jan Landström ger en rapport från sommaren.  
 
En ökning har skett av MC- och mopedolyckor och bostadsinbrott, främst söder om 
Saltsjö-Boo och Saltsjöbaden. Gällande ungdomsproblematiken har det varit väldigt lugnt i 
sommar men vi får avvakta och se hur det fortskrider. 
Johan Kust informerar om att man ser en ökad användning av droger bland ungdomar. Det 
förekommer fler ungdomsfester där det finns alkohol och droger.  
Inbrotten har ökat med 63% i Nacka, vilket är en signifikant ökning. Gällande våld 
utomhus i Nacka har det i år varit 113 ärenden i jämförelse med förra årets 104.  
Gällande narkotikaärenden har det varit 434 ärenden i jämförelse med 523 förra året, detta 
beror troligtvis på bristande resurser och inte på en minskning av narkotikaanvändning. 
Det har varit 44st personrån i jämförelse med 40 förra året.  
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5. Rapport Samordningsgrupp SSP 

Anneli Sagnérius, enhetschef på juridik- och kanslienheten, informerar om 
samordningsgruppen SSP (Skola, Socialtjänst, Polis). Anneli har fått i uppdrag att 
sammankalla och få till en fokuserad arbetsgrupp inom SSP med fokus på ungdomar i 
riskzon.   
Gruppen hade uppstartsmöte i juni. Nästkommande möte är i oktober för att spika ramarna 
för gruppen och bestämma ansvarsfördelning och hur man säkerställer att gruppen har 
fungerande kanaler för att fånga upp ungdomar i riskzonen och veta vilka det är. Den 15 
september åker arbetsgruppen på studiebesök i Farsta.  
 

6. Ny arbetsgrupp på Sicklaön 
Mats Bohman meddelar att det finns intresse av att starta en ny arbetsgrupp på Sicklaön. 

 
 

7. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns vid mötet.  

 
 
Nästa sammanträde är den 17 oktober i Nacka stadshus.  
 
 
Vid protokollet 
 
Johanna Balic 
 
 


